

Chingay Parade 2019

In the significant year of 2019 that will mark the bicentennial of Singapore, SSA has been invited to perform in Chingay Parade 2019. It will be SSA's 35th year of participation in the Chingay Parade.

240 adult division representatives from RHQ 6 and RHQ 8 will represent SSA in putting up a performance in the Opening Item of Chingay 2019. The initial choreography proposal is a simple dance item.

The recruitment drive will held on **3 November 2018 (Saturday), 10am – 4pm** at **SSA Headquarters** (10, Tampines St.81, 529014). The recruitment application form will be available on SSA Website.

For interested participants, please refer to the recruitment criteria below :

Chingay 2019 Recruitment Criteria

- a. Open to adult division members and believers **from RHQ 6 and RHQ 8 only.**
- b. Age group: 60 years old & below
- c. Height: Minimum 1.5 metres
- d. Health:
 - In good health and able to stand for long hours
 - Anyone under regular medication and/or have pre-existing medical conditions, should declare on the application form
- e. Others:
 1. Able to commit to trainings on Wednesday and Saturday from November 2018 onwards. The actual performance will be in mid-February 2019
 2. Dance experience will be an added advantage
 3. New friends who wish to participate have to be accompanied by a SSA leader or member throughout the Chingay 2019 journey
- f. Additional information for SSA leaders***
 1. District leaders who wish to participate can do so if they are accompanying their districts' new friend(s) or non-practicing family member(s), and there must be an existing active leader to support the district in their absence.

For enquiries, please call Ms. Soh Wei Fong at 6551 8985 or email to weifong@ssabuddhist.org.

于 2018 年 10 月支部干事会及座谈会上宣布（只限区域总部 6 及 8）

2019 年妆艺大游行

2019 年是纪念新加坡开埠 200 周年意义重大的一年。SSA 受邀参加 2019 年的妆艺大游行。这将是 SSA 第 35 回参与妆艺大游行。

240 位来自区域总部 6 和 8 的壮妇部员将代表 SSA 呈献一个演出为 2019 年妆艺大游行掀开序幕。初步的提案是一个简单的舞蹈项目。

招募表演者的日期是 2018 年 11 月 3 日（星期六）上午 10 时至下午 4 时于 SSA 总部举行（10, Tampines St. 81, 529014）。申请表格可从 SSA 网站下载。有兴趣参与者，请参阅以下条件：

2019 年妆艺大游行参与者的条件：

- a. 只限区域总部 6 及 8 的壮年部和妇人部会员和会友。
- b. 年龄：60 岁及以下
- c. 高度：最少 1.5 公尺
- d. 健康状况：
 - 身体健康、能长时间站立
 - 如有定期服药/或现有病症者，须在表格上清楚列明
- e. 其他：
 1. 能够从 2018 年 11 月开始的每周三和周六进行训练。正式演出是在 2019 年 2 月中。
 2. 有舞蹈经验为佳。
 3. 希望参加表演的新朋友必须有一名 SSA 干事或会员在整个筹备过程中全程陪伴。
- f. **给 SSA 干事的额外讯息**
 1. 希望参加表演的地区干事必须是因为要陪伴该地区的新朋友或未入信的家人才可参加，同时也需要有一名活跃的地区干事在这位干事缺席的情况下支持该地区。

如有询问，请致电 6588 8985 联络苏韦凤或电邮至 weifong@ssabuddhist.org。



CULTURE EVENT RECRUITMENT FORM

文化活动报名表格

Audition code

Event title : 2019 Chingay Parade 活动名称 : 妆艺大游行

Personal Particulars 个人资料

Name (As in NRIC) : 姓名(如身份证)		Contact number 联络号码 (H/P 手机):		
NRIC No 身份证号码:		(Home 住家):		
<u>Date of Birth 出生日期</u>	<u>Country of Birth 出生地</u>	<u>Nationality 国籍</u>	<u>Race 种族</u>	
<u>RHQ 区域总部</u>	<u>Zone 本部</u>	<u>Chapter 支部</u>	<u>District 地区</u>	<u>Division 者别</u>

Position (Please tick) 任职 (请打勾)

 Leader 干事
 Member 会员
 Believer 会友
 Friend of SSA 朋友

For Believer / Friend of SSA 会友 / 朋友

<u>Name of Introducer 介绍者姓名:</u>	<u>RHQ 区域总部:</u>	<u>Introducer's Contact number 介绍者联络号码:</u>
----------------------------------	------------------	---

For Emergency Use 作为紧急使用

Please state CLEARLY your medical condition(s) 请注明目前的健康状况 :

I am in good health and physically fit. 我的身体健康。 Yes 是 / No 否

Please state <u>CLEARLY</u> any DRUG ALLERGY if you may have: 请注明您是否对任何药物敏感	Blood Group 血型 :
--	------------------

Next of Kin's particulars 亲属资料

Name 亲属名字: _____	Contact number 联络号码: _____
Relationship to the applicant 与参加者的关系: _____	

Others 其他

Do you have any Dance Experience? Yes / No

您是否有舞蹈经验? 是 / 否

If Yes, please specify dance type :

若有, 请注明舞蹈类型:

Are you able to commit to every Wednesday & Saturday training from November?

Yes / *No

能否配合每个周三与周六的练习时间吗 (自11月份开始)?

能 / *不能

If "No", your application is subjected to organizing committee's final acceptance.* 如“不能”, 筹委会将讨论决定是否接受您的报名申请。*

Do you need to travel overseas for work during the training period? Yes / No

您是否需要在排练期间出国公干? 是 / 否

If "Yes", please state the travel date(s), 如“是”, 请注明日期 _____

Declaration 声明**I have read and fully understood the conditions stated below: 我已阅读并充分理解以下说明:**

1) I consent to disclose the above-stated information to Singapore Soka Association to facilitate my participation in this event; and I agree to the organizing committee's use of this information for the purpose of the event's management and operation.

我同意给予新加坡创价学会以上资料, 以利便我参与此活动; 同时我也同意筹委会使用这些资料作为活动的运作管理之用。

2) I understand that my application will be subject to a selection process by the organizing committee.

我了解筹委会将会进行挑选并决定我能否参加。

3) I will abide by the organizing committee's decision to withdraw my participation should I infringe on any of the rules and regulations of the organization including conduct and discipline.

若有违反组织的任何条规, 包括品行与纪律方面, 我会遵循筹委会取消参加资格的决定。

4) I will not hold the Association liable in the event of any injury sustained in the event of my participation.

如果在参加期间受伤, 我将不会向学会追究责任。

5) In the event of an accident or emergency, I permit the organizing committee to seek treatment for myself as deem appropriate.

发生意外或紧急状况时, 我允许筹委会为我安排合适的治疗。

6) I understand that photographs and videos of this event, including my participation, will be taken for the purpose of reporting in the official organ papers and website, and for historical archives.

我明白这项活动, 包括我参与时的照片和录影, 将会被作为学会刊物和网站, 以及学会档案之用。

Applicant's Name and Signature 报名者姓名与签名: _____

Date日期: _____